
 

Skolebestyrelsesmøde – Tømmerup Skole 

 

 

År-måned-dag Formandens 

initialer 

 

Tid og sted: 17:30-19.30 på lærerværelset 25/02-2020 MO 
 

 
 

1. Afbud  
 

 

 

Lena (syg), Jacob, Marie, Maria, Jakob.  

 
2. Meddelelser: 

 

 

• Skoleleder Orientering om daglig drift.  
Børnetal 

- 12 indskrevet. Der er tilfredshed med dette qua det 
lave børnetal 

Planlægning 
- Planlægning er i fuld gang. Lærerne tager på 

arbejdsdag den 24/4.  
Ansatte 

- Jonathan og Christian starter den 2/3.  
- Vi ansætter den endnu en ny kollega og der afholdes 

samtaler i morgen (26/2) 
Skole / trivsel  

- Trivselsundersøgelsen viser at vores elever ligger i den 
gode halvdel af trivselsmålingerne.  

- Til emneuge arbejdes der videre med trivsel og for 
nuværende afventer vi at der kommer en samlet 
opgørelse for skole.  

Pedelordning 
- Vi har fået en enorm dygtig og energisk pedel. Det der 

tydeligt at der er ideer, håndværksmæssig 
kompetence og højt humør ift. vores nye pedel. Man 
kan allerede se forandringerne på skolen 

Punkt til næste gang (planlægning 2020) 
- JS vil gerne have et pinkt på til næste gang der 

handler om planlægning.  
Professionel kapital 

- JS lavede en kort orientering om den kommende 
indsats ift. professionel kapital. (rapport brugt som 
udgangspunkt)  

- SB hører mere om processen og bliver også inddraget 
i processen i den kommende periode.  

• SFO: 
 

Orientering om daglig drift.  

- JS orienterede kort om omorganisering ifm. 

morgenåbner.  

- JS orienterede om SFO2 som et positivt tiltag med 

”kunder i butikken” 

- JS orienterede om ”bombekursus” og den indsats der 

har været gjort ifm. bombekursus.  



 

• Skolebestyrelsesformanden: 
 

Dialogmøde med Børn- og Familieudvalget 

Torsdag d. 12. marts 2020  

Deltagere (Tina, Dan, Mads, Liv)  

Mads melder samlet til på bestyrelsens vegen.  

Referater. Sendes på mail. Skal også være på AULA, Referater 

skal udsendes hurtigst muligt 

3. Økonomi her under budget. Indeværende årsbudget udviser et overskud på 130.000 

- Dette er ikke tilstrækkeligt 

- Det ”lille” overskud skyldes til dels øget udgifter i 

forbindelse med afvikling af ansatte. 

- JS har været til budgetmøde med direktør for B&U og 

økonomidirektør. Her blev aftalt følgende.  

- JS skal gennemse budget 2020 og måske finde lidt 

flere penge. 

- Tilgang af midler til Tømmerup skole fremadrettet 

bliver brugt til at afvikle underskud.  

Tømmerup skole har overholdt sit budget i 2019 og får 

anerkendelse for dette af direktør.  

Tømmerup skole har ikke afviklet på gæld i 2019, men har 

heller ikke øget gælden.  

- Handleplan for underskud og afvikling løber over 4 år.  

JS laver et oplæg til næste SB-møde 

Budget sendes til SB snarest  og samtidig modtager SB 

referatet af mødet med direktionen.  

 

4. Trafikale forhold på 
parkeringspladsen. 

Orientering fra Jacob og Jakob hvor langt de er i processen 

med ansøgningen til kommunen.  

 

- Punkt udgik da både Jacob og Jakob ikke var tilstede 

(det svarer til hele arbejdsgruppen) 

5. Arbejdsdag planlægning den 28/3- 

2020 

 

JS laver et oplæg der skitserer de arbejdsopgaver der skal 

laves (oversigt/ressource) 

- Der er blevet sendt info ud. Inge har meldt sig. SB vil 

gerne ”prikke” relevante forældre.  

- JS laver en liste over opgaver (”fagpersoner”) 

- Dato fastholdes  

 

6. Kommunikation skole /forældre 

imellem. 

Oplæg fra Liv hvor vi for en dialog omkring kommunikation. 

Liv har den 30/1 sendt to link til et par artikler som det tages 

udgangspunkt i. 

https://aulainfo.dk/information-til-medarbejdere/inspiration-

til-det-gode-skole-hjem-samarbejde/ 

https://aulainfo.dk/information-til-medarbejdere/inspiration-til-det-gode-skole-hjem-samarbejde/
https://aulainfo.dk/information-til-medarbejdere/inspiration-til-det-gode-skole-hjem-samarbejde/


https://www.folkeskolen.dk/639657/forsker-vi-overser-

foraeldrenes-forskellige-perspektiver 

Liv indledte med at ridse udfordringerne op ift. 

kommunikation og information til og for de forældre der 

enten ikke kan/prioritere/ undlader at gå på AULA og være en 

del af informations-flow. Liv foreslår at der skal findes en 

måde at gøre folk trygge og komme med på vognen. Liv vil 

gerne anbefale en arbejdsgruppe der skal finde en strategi for 

kommunikation, brug af sociale medier og sprog og dialog 

mellem elever, mellem forældre og mellem lærer og elever.  

SB var ”amputeret” grundet sygdom og afbud, så derfor skal 

der etableres en arbejdsgruppe der består af SB-medlemmer 

og forældre.  

SB debatterede og var enige om at ”alle” de sociale tiltag 

(forældreråd, klasseråd, forældreråd, kontaktforældre 

skolebestyrelse osv.) blev samlet under én hat og at der blev 

skabt en samlet strategi og betegnelse for kommunikation og 

brug af de platforme.  

SB deler invitationer ud til alle og afholder et ”seminar” hvor 

Liv laver et oplæg ud fra de artikler der er vedsendt.  

SB er meget fokuseret på at ”keep it simpel”. Det skal ikke 

gøres mere teknisk og svært end det er.  

SB holder et møde der skal synliggøre hvordan og hvad der 

skal være oplæg og indhold på et kommende forældremøde.  

Styregruppen består af: Liv, Mads og Tina, Dan 

- At lave en brainstorm og lave en invitation til et 

”stormøde” der skal omhandle kommunikation og 

informationsstrategi på Tømmerup skole.  

- Der afholdes et møde hvor JS har mulighed for at 

informerer om kommende skoleår. Efterfølgende 

holder styregruppen et oplæg om kommunikation og 

samler en arbejdsgruppe.  

7. Evt. Forældre underviser den 24/4-2020 i forbindelse med en 

planlægningsdag for lærerne.  JS sender oversigt og 

opfordring ud til forældre. Det er vigtigt at alle ved hvad 

opgaven kan/går ud på.  

- Der er ansat personale til stede på dagen.  

8. Næste møde Forslag: d. 24/03 2020 klokken 17:30??  

 

https://www.folkeskolen.dk/639657/forsker-vi-overser-foraeldrenes-forskellige-perspektiver
https://www.folkeskolen.dk/639657/forsker-vi-overser-foraeldrenes-forskellige-perspektiver

